
I'esplanada davant el restaurant Sta, Eulàlia (al costat de l'Estació de Servai), la cobla 
era la Principal de Mataró. Hi havia molta gent. Tot piegai va far que la primera Audi-
ció de l'agrupació fós un èxit. 

La feina de buscar socis va ser més difíci l i més Marga. A hores d'ara encara no 
l'hem acabada. Actualmant hi ha 117 socis, qua as distribueixan en tras categories: 
4 socis protectors, 37 socis infantils, i 76 socis d'honor. Eis primers paguen 25 ptes. 
cada mes, als sagons 10 ptes. i als tarcars 100 ptes. 

Si compteu i no us equivoqueu, veureu que al pressupost de cada mes no és pas 
massa elevat. Aquesta pobra realitat va sar la que ans va far decidir a fer una Audició 
cada 2 masos, comptant encara amb altras ajudas. 

Les audicions que s'han fet fins ara son aqüestes: 
el 10 da desambra 
el 11 de febrer 
el 15 d'abril 
al 22 da juny 

Referent a l'hora de l'audlció les hem provades totes: al migdia, a la tarda i al 
vespre, segons el temps en qué estam, i no podem dir exactamant quina ha estât la 
millor. 

Tenim l'organització, tenim la Junta organitzadora, tanim socis, ara ens falta el nom 
de l'organització. Com qua molts socis son també simpatitzants da les altres activitats 
folkloriques del poblé, concretament de les «Gitanes», i com que val més unir les forces 
que no pas distanciar-Ies, va semblar bé a la Junta i a tots plegats buscar un nom qua 
englobés totes les activitats, encara qua cada una tingués la seva autonomia. El nom 
que va ser escoll it és el que encapçala aquest escrit: «Agrupació Folklórica Santa 
Eulàlia». 

Fins aquí arriba la historia dal passat. Ara comença aquella altra historia que encara 
' no ha passat i qua no as pot escriure, parò que desitgam que sigui realitat un dia. Aquí 

comença la Mista de projectes, d'iMusions, de coses que voldríem fer,... Per exemple, 
esperem (i necessitem) que augmentará el nombra del socis; pansam fer un altre curset 
en la temporada de l 'estiu; ens agradaría molt que as formés una «colla» que pogués 
participar en els concursos de sardanes; voldríem sovintejar més les audicions; neces-
sitem ajuda econòmica d'institucions o empreses;... Ouàntas coses que as poden fer! 

No voldríem iMus¡onar-ios excessivament, però esperam que l'any que ve, an la nova 
edició d'aquest «Anuari», poguem daixar constancia del progrès qua hagi experimental la 
nostra Agrupació. 

La Junta 

D la Jesta de la ^^ellesa t^ 

A tots els que s'han fet aqueste pregunta, tant en la data de la celebració com en la 
van dirigides aqüestes ratlles. forma. 

No es que ans n'haguem dascuidat, aquest Deixem passar el mas d'agost, amb la se-
any, i menys aneara que pensem que la festa va calor enganxosa i els trasbalsos da las 
no té prou interés. festes, i en tornarem a parlar serenament. 

Si no s'ha celabrat encara, és degut a qué, Es probable que I'entrada a la tardor, ens 
havent-sa pariat d'alguna reforma o innova- ofereixi un ambient adéquat par tributar ais 
ció per evitar que la Festa de la Vellesa es- nostres avis, l'homanatge acostumat que ta-
devingui un fat totalmant rutinari de cada nen ben merascut. 
any, no hem arribat a posar-nos d'acord. El Patronat organitzador 
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